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Krajevna skupnost Šentjanž 
Šentjanž 22 
8297 Šentjanž 
 
 
Številka: 031-0011/2022 
Datum:  
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 21. 3. 2023, ob 19. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 
 

Prisotni člani sveta: 
Petra Jazbec, Franci Ajnihar, Irena Odlazek, Zdenka Štih, Jože Dragan, Boštjan Repovž, Helena 
Matjašec, Petra Majcen, Marjetka Florjančič. 
 
Odsotni:  
Dejan Skoporc, Maja Skoporec, Mojca Vozelj 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
Neža Nemec, višja sodelavka splošne službe  
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 
Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 
potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 10. 1. 2023, 
3.   Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2023 (župan Občine Sevnica), 
4.   Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 in sprejem zaključnega računa,  
5.   Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2023, 
6.   Razpis za sofinanciranje društev v letu 2023, 
7.   Pregled vlog in dopisov, 
8.   Razno   
 
Razprave ni.  
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Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 3. redno sejo 
Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet. 
 

 Ob 19.02 se seji pridruži Franci Ajnihar. Prisotnih je 8 članov sveta.  
 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 10. 1. 2023 

 
Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 2. redne seje sveta z dne 10. 1. 2023. 
Razprave ni.  
 
Sklep: Zapisnik 2. redne seje z dne 10. 1. 2023 je bil soglasno potrjen.    
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 

Ad 3 
Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2023 (župan Občine Sevnica) 
 
Predsednik preda besedo županu. Uvodoma pove, da se je seji pridružila vodja oddelka za 
družbene dejavnosti, ki bo zbranim predstavila področje svojega dela.  
 
Župan uvodoma predstavi predšolsko vzgojo, za katero pove, da deluje brez težav in skladno s 
potrebami. Uvodoma pove nekaj besed o načrtovanem športnem igrišču pri OŠ Šentjanž. 
Realizacija tega načrtovanega projekta je soodvisna od pričetka rekonstrukcije državne ceste 
Šentjanž–Glino. Nadalje nameni nekaj besed področju skrbi za starejše in storitvi Pomoč na domu, 
ki jo Občina Sevnica sofinancira v višini 65 % cene. Pomoč na domu je močno prisotna v KS 
Šentjanž. Pove tudi, da Dom Impoljca načrtuje kandidirati na razpisu ministrstva za izgradnjo 
bivalne enote za starejše v Krmelju.  
 

 Ob 19.05 se seji pridruži Helena Matjašec. Prisotnih 9 članov sveta.  
 
Župan pove, da je pogoj razpisa to, da je zemljišče za bivalno enoto v lasti države in da mora biti 
urejena novogradnja. Pove, da je Občina Sevnica pripravljena odstopiti zemljišče, ki ga ima v lasti, 
da bo lahko ta projekt realiziran.  
Nadalje pove, da je po njegovi oceni družbeno področje ustrezno pokrito. Trenutno so odprti 
razpisi za društva na področju kulturne in mladine, na katerih bodo zagotovo sodelovala tudi 
društva iz Šentjanža.  
Nadalje pove, da je projekt ureditve vodooskrbe v izvajanju. Projekt Hidravlične izboljšave v občini 
Sevnica se v letošnjem letu zaključuje.  
Za področje urejanja cestne mreže župan pove, da je v načrtu ureditev državne ceste Šentjanž–
Glino, za ureditev občinske ceste je bila lani odkupljena hiša Podboršt 1. Dovoljenje za rušitev je 
pridobljeno, sledila bo ureditev in širitev ceste.  
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V teku je tudi projekt ureditve poslovilne vežice na Velikem Cirniku. 
Na Brunku bo v letošnjem letu realizirana lani načrtovana asfaltacija strmega dela. Asfalt je 
nekoliko cenejši kot v lanskem letu. Načrtovanje vzdrževalnih del na občinskih cestah se tekoče 
ureja s predsednikom KS, žal pa je več potreb, kot je možnosti.  
Pripravljajo se spremembe občinskega prostorskega načrta (OPN), zbiranje pobud je bilo do 31. 
januarja. Občina je prejela veliko različnih pobud, med njimi je tudi predlog, da se pod parkiriščem 
razširi zazidljivo območje, da bi na dolgi rok lahko povečal kulturno dvorano, ki je osrednje stičišče 
v Šentjanžu.  
Nadalje župan pove, da se tekoče delo v občini na vseh področjih izvaja, letos sta aktualni 
investiciji OŠ Blanca in OŠ Ane Gale Sevnica. Slednja je res nujna, kljub temu, da gre za manjše 
število otrok.  
Proračun za leto 2023 se izvaja, tudi v KS Šentjanž tečejo naročila in dela, kot je bilo načrtovano. 
Del tega je tudi projekt participativnega proračuna, obnova prostorov vinogradniškega društva 
oziroma prostorov bivše pošte.  
 
Župan nato preda besedo Mojci Sešlar.  
 
Mojca Sešlar pove, da je načrtovano športno igrišče v prvi vrsti namenjeno šolskemu pouku za 
izvajanje športnega kartona in ostalih športnih šolskih aktivnosti. V popoldanskem času bo igrišče 
na voljo vsem klubom, društvom in ostalim, ki so športno aktivni. Projekt se je začel že pred časom, 
predstavlja precejšnje finančno breme in se bo izvajal po fazah. Osnova za načrtovanje igrišča je 
telovadnica, v letu 2018 se je igrišče projektiralo, v letu 2019 pa je bilo pridobljeno gradbeno 
dovoljenje, opravljeni so bili vsi popisi. Za ta projekt je Občina Sevnica vezana na izvedbo 
rekonstrukcije ceste Šentjanž–Glino, s tega naslova bo dodatno pridobljeno obračališče pri šoli. 
Na športnih površinah bo malo rokometno, malo nogometno in malo košarkarsko igrišče, 130 
metrska dvostezna tekaška steza in 60 metrov tekaške steze za športni karton. Igrišče na enem 
delu meji na parkirišča in prostor za dostavo, na drugem delu pa na otroška igrala. Celotno 
območje bo ograjeno s panelno ograjo, ki bo pritrjena na 3 oporne zidove. Eden od njih ni zajet v 
projektu. Gre za 4 metre visok zid, ki je osnova za ravnino, ki je potrebna za igrišče. Ob igrišču bo 
1 meter visok zid in ob parkirišču 1,4 metra visok zid. Športne površine bodo prevlečene s 
tartanom, kar je ustrezen standard.  
 
Mojca Sešlar in župan nato članom sveta predata projektno dokumentacijo v pregled. Predsednik 
povabi člane sveta k vprašanjem.  
 
Izpostavi se vprašanje števila parkirnih mest, načrtovanih je 14. Predsednik pove, da na spodnji 
parceli od krajanke Zdenke Gorenc izvajalec rekonstrukcije ceste Šentjanž–Glino, to je Direkcija 
RS za infrastrukturo (DRSI), potrebuje služnost za cca 0,5 metra njenega zemljišča po celi širini 
za ureditev opornega zidu. Informacije, ali je služnost pridobljena, še ni.  
 
Nadalje predsednik pove, da je KS v prostorske načrte podala tudi pobudo za spremembo 
namembnosti prostora na lokaciji predvidene čistilne naprave.  
 
Nadalje pove, da se je tudi sam sestal s krajanko Zdenko Gorenc, ter kasneje tudi z Romanom 
Strlekarjem iz Občine Sevnica ter projektantko DRSI. Pove, da če bi DRSI Občini Sevnica 
odstopila nalogo pridobivanja zemljišč za ureditev ceste, bi bila ta naloga bistveno hitreje 
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opravljena. Žal je DRSI za nekatere parcele postavila prenizko ceno, za druga pa previsoko. Za 
ta konkreten primer krajanka komunicira izključno prek odvetnika, postavljeni so jasni pogoji, od 
katerih ne želi odstopiti, kljub temu, da gre zgolj za 50 kvadratnih metrov zemlje tik ob cesti.  
 
V razpravi so nato člani sveta izrazili dejstvo, da je DRSI napačno pristopil k tem odkupom, ter 
naknadno postavljal zahteve, kar je pripeljalo do nezadovoljstva. Problem so tudi različne odkupne 
cene in neorganiziran pristop k zadevi. Nadalje je predsednik pojasnil, da je do teh neenakosti 
prišlo zato, ker je DRSI iskal rešitve, tudi tako, da je od nekaterih lastnikov, ki so bili pripravljeni, 
odkupil več, od nepripravljenih pa seveda manj oziroma do odkupov še ni prišlo. Vrednotenje 
lastnega zemljišča zagotovo ni enako vrednotenju po standardih, saj vsak želi pridobiti čim več, 
so sklenili.  
 
Župan nato pove, da je DRSI sedaj na točki razdelitve projekta na 2. fazi, od tega 1. faza 
predstavlja prvih 140 metrov, 2. faza pa preostanek ceste. Občina Sevnica bo vztrajala, da se 
letos začne s tem projektom. Nikomur ni v interesu, da projekt stoji.  
 
Nato predsednik izpostavi, da je bil dogovor tudi za ureditev varne šolske poti čez Češnjice z javno 
razsvetljavo, nato odsek proti Osredku, razširitev ceste v gozdnatem delu do priključka Šentjanž–
Kal do tam, kjer se gozd konča. Nato je v načrtu še sanacija plazu Bržane, v sodelovanju s KS.  
 
Nadalje župan izpostavi še križišče na Velikem Cirniku. Pod vprašajem je soglasje Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine (ZVKD), ali bo dopuščena prestavitev znamenja za ureditev križišča, 
kar bi omogočilo tudi ureditev dostopa do gasilskega doma. Zamenjano je bilo zemljišče z gasilci, 
da bo lahko izvedena gradnja mrliške vežice. Predsednik pove, da se bo uredila okolica mrliške 
vežice, gasilskega doma in pokopališča, kar bo pripomoglo k celostni ureditvi kraja.  
 
Nadalje so bili v razpravi pohvaljeni programi za starejše in šibkejše, saj je sevniška občina ena 
izmed redkih, ki ima tako visok odstotek sofinanciranja programa Pomoč na domu, tudi 
načrtovanje bivalne enote je dobrodošlo, saj si vsak v jeseni svojega življenja želi ostati blizu 
domačemu kraju. Predstavljene so nekatere podrobnosti načrtovane bivalne enote, ki predvideva 
16 postelj, skupne prostore, tudi za društva. Pristojnost na tem področju oskrbe starejših je 
državna. Usklajevanje prostorskih aktov je v teku. Če bo Občina Sevnica uspešna na razpisu, bo 
do konca leta potrebno pripravit dokumentacijo za gradbeno in uporabno dovoljenje. Občina 
prispeva sredstva za projektno in investicijo dokumentacijo, lokacijsko preveritev. Glede kadrov in 
organizacije dela bo bivalna enota povezana z Domom starejših občanov Sevnica, delo v manjših 
bivalnih enotah pa je bolj privlačno kot delo v velikih domovih za starejše. Tako kot na področju 
predšolske vzgoje je tudi tukaj zaznati trende, ki so bolj usklajeni s trendi v večjih mestih.  
 
Izraženi so pomisleki, saj je ZD Krmelj kadrovsko prazni. Odgovorjeno je, da je situacija podobna 
povsod po Sloveniji, zagotovo pa bo ZD Sevnica uspešno manevriral s temi izzivi tudi v prihodnje.  
 
Razprava je nato potekala še na temo načrtovanega športnega igrišča, izpostavljeno je bilo 
vprašanje višine opornega zidu, ki je sedaj 4 metre, ne najprej sporočene 3. Odgovorjeno je, da 
je tako visok zid načrtovan na območju obračališča, poravnava je namreč za tekoč promet nujna, 
saj je v nasprotnem primeru naklon klanca prevelik.   
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Razprava je nato potekala še na temo velike količine avtomobilov in izzivov s parkiranjem. 
Izraženo je prepričanje, da je za dnevne potrebe dovolj parkirišč, ob večjih dogodkih pa so v 
uporabi tudi druge površine, npr. travniki. Jutranji prihodi otrok v šolo in vrtec je že v tem trenutku 
izziv. Za predšolske otroke bo na voljo parkirišče, osnovnošolci pa se bodo posluževali varne poti. 
Člani sveta so sklenili, da bo razprava o teh izzivih zagotovo aktualna tudi v prihodnje.  
 

Ad 4 
Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 in sprejem zaključnega računa 

 
Predsednik pove, da je bilo gradivo članom sveta posredovano, ti pa so ga preučili.  
O tem ni razprave, zato predsednik predlaga glasovanje.  
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 3. redni seji dne, 21. 3. 2023 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa za leto 2022 in zaključni račun sprejel.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 5 
Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2023 

 
Predsednik pove, da je veliko vlog in da bo krajevna skupnost sledila realizacijam iz vlog skladno 
z zmožnostmi. Nato povzame prejete vloge: 

• Ramovž Jani je podal vlogo za globinsko sanacijo na cesti proti Luntovžu, od priključka 
Kal do priključka proti Bunderšku (JP 595 241) 

• Komljanec Franci je podal vlogo za globinsko sanacijo v dolžini 35 metrov na odseku proti 
Spodnjem Svinjskem (JP 595 221) 

• krajani Breškega so podali vlogo za ureditev muld v dolžini okoli 100 metrov (JP 595 461). 
• na cestnem odseku Hinjce–Kamenško v bližini območju odcepa proti Gomili odnaša 

pesek, potrebno je urediti mulde in prepust (JP 873 232) in na odseku ceste (JP 595 393).   
• Milan Sotlar in Anton Urbančič iz Leskovca pri Podborštu sta lastnika zidanic. Vsako neurje 

iz dostopne ceste odnese precej peska, ki se nalaga na LC 372 321. Omenjena prosilca 
bosta cestišče uredila do asfaltacije (vključno s finim planumom) v dolžini 150 metrov in 
uredili odvodnjavanje, KS pa prosita za asfaltiranje omenjene cestne povezave.  

• Alenka Fireder iz Štanjgroba prosi za asfaltacijo ceste, ki je bila poškodovana po ureditvi 
vodovoda, KS si bo prizadevala, da zadevo uredi Komunala Sevnica in prosi za ureditev 
odvodnjavanja na odseku proti hiš Štajngrob 16, 

• krajani Gradca prosijo za pomoč za ureditev povezovalne ceste Gradec–Bransko, gre za 
precejšen klanec, kjer neprestano odnaša pesek, 

• po dolini potoka Radvanca si krajani želijo asfalta, saj neprestano prihaja do odnašanja 
peska. 

• Polona Lošdorfer in Jože Lužar iz Srednika št. 8 prosi KS za pomoč, gre za 300 metrov 
ceste, ki je široka 2,5 metra, ta sanacija je ocenjena na 18.000 evrov. KS se bo z lastniki 
dogovorila za sodelovanje pri teh sanacijah.  

• Mirt Iztok, Kamenško, prosi za asfaltacijo 130 metrov ceste.  
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Predsednik pove, da vsakih 100 metrov ceste, ki je široka 3 metre, z vsemi deli stane med 10 in 
12 tisoč evrov.  
 
Nato predsednik prebere še pismo Lojzeta Zidarja, ki se nanaša na ureditev obzidja pri 
pokopališča na Kalu. Prosi za ureditev terase okoli pokopališča in omet zunanje strani opornega 
zidu. Lojze ima skrb za pokopališče in staro šolo. Ključe šole bi želel predati naprej, saj mu leta 
ne omogočajo več skrbi za objekt. Lojze Zidar je za svoj prispevek k urejenosti in zavzetost za 
staro šolo, pokopališče in okolice prejel tudi priznanje krajevne skupnosti.  
 
Prejeta je bila tudi pobuda glede elektrike v poslovilni vežici, glede tega se bo sestal s Komunalo 
Sevnica.  
 
Predsednik sklene, da so prioriteta KS ureditev muld in sanacije, ki preprečujejo nastanek 
nadaljnje škode.  
 
Župan doda, da tako Občina Sevnica kot tudi KS vselej iščeta ravnovesje v cilju zadovoljevanja 
potreb vseh občanov oziroma krajanov.  
 
Izpostavljen je še cestni odsek Šentjanž–Budna vas, kjer je ob straneh, kjer ni mulde, vdrta cesta. 
Tudi zimska služba na tem območju ni zadovoljiva. Gre za državno cesto, zato bo sestavljen dopis 
za DRSI. Direkcija je bila tudi pozvana k ponovnemu štetju prometa na tem odseku čez zaselek 
Hrušice. Krajani zaselka Hrušice so podali pobudo, da se omeji hitrost skozi naselje na 50 km/h. 
Odgovor pristojnih je bil, da je dnevno število vozil premajhno za tak ukrep. 
 
Druge razprave ni.  
 
 

Ad 6 
Razpis za sofinanciranje društev v letu 2023 

Predsednik pove, da bo razpis v enakem obsegu kot do sedaj (13.940 evrov) pripravljen do konca 
drugega tedna, do 1. aprila pa bo objavljen. Rok prijave bo odprt do 15. maja, nato se bodo 
podpisale pogodbe.  
 
Druge razprave ni.  
 

Ad 7 
           Pregled vlog in dopisov  

 
Jože Dragan izpostavi vprašanje ureditve ceste oziroma škarpe na Velikem Cirniku. Predsednik 
odgovori, da je v načrtu za leto 2024 projektiranje, cilj je prestavitev ceste in ureditev 
odvodnjavanja, lastniki zemljišč pa se načeloma strinjajo. Gre za zelo finančno zahteven projekt, 
zato je potrebno poiskat optimalne rešitve.  
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Ad 8 
Razno  

Petra Majcen pove, da bo kmalu čistilna akcija, vreče pa se dobijo pri njej. Predlaga, da se svet 
KS kot skupina čistilni akciji pridruži naslednjo soboto, 1. aprila. Člane sveta pozove k razmisleku 
glede lokacij za turistične table.  
 
Marjetka Florjančič izpostavi problem brežine na cestnem odseku na območju Gradca, gre za 
lokalno cesto, zanima jo možnost asfaltacija odseka ceste, kjer to še ni urejeno. Nadalje izpostavi 
še vprašanje prometnih znakov, predsednik pove, da naj člani sveta predloge za umestitev znakov 
in ogledal posredujejo do konca tedna.  
 
Irena Odlazek izpostavi odsek Gabrska gora – Glaviše (JP 595 453), kjer naj bi se namestila 
zaščitna ograja. Predsednik predlaga terenski ogled.  
 
Druge razprave ni.  

 
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 20:40.  
 
Zapisala:         
Neža Nemec                     
Višja svetovalka splošne službe  
 
 
             Boštjan Repovž 
              predsednik sveta KS Šentjanž  
        


